
 Årsmøte Tyin-File�ell Turløyper 

 Tid: Mandag 30.12.2024  kl 18.00 

 Sted: File�ellstuene. 

 Saksliste: 

 1.Åpning av årsmøtet ved styreleder. Registrering av stemmebere�gede. 

 15 antall stemmebere�gede registrert 

 Åpning og registrering av stemmebere�gede er godkjent og vedta� 

 2.Valg av møteleder og protokollskriver. 

 Me�e Rogne foreslås som møteleder 

 Jon Rabben Lundby foreslås som protokoll skriver 

 Valg av møteleder og protokollskriver er godkjent og vedta� 

 3.Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 Innkalling utsendt på Facebook, mail, annonse i Avisa-Valdres og egne ne�sider. 

 Mail har vært noe forsinket ved videreformidling fra forskjellige hy�eforum. 

 Innkalling og saksliste er godkjent og vedta� 

 4.Gjennomgang og godkjenning av årsberetning for sesongen 2023-2024. 

 Årsberetning ligger vedlagt referat fra årsmøte. 

 Årsberetning er godkjent og vedta� 

 5.Gjennomgang og godkjenning av årsregnskap 01.11.2023-31.10.2024. 

 Årsregnskap ligger vedlagt referat fra årsmøte. 

 Gjennomgås i årsmøte av økonomiansvarlig. 



 Hoved endringer i forhold �l �dligere år: 

 Noe høyere inntekter totalt, de�e grunnet økning i kon�ngent, samt gaver fra 
 eksterne. Bør også nevnes økte rente inntekter, skyldes ny avtale med Valdres 
 Sparebank. 

 Økning i kostnader skyldes økning i konsumindeksen og innleid hjelp på 
 vedlikehold av bru ved Børrenøse. 

 Årsregnskap er godkjent og vedta� 

 Spørsmål fra årsmøte: 

 Er vipps inntekter �lfeldige bidrag fra «forbipasserende»? 

 Ja, det er det. Står vippsnr rundt om i løypesystemet. 

 6. Revisjonsberetning. 

 Revisjonsberetningen ligger vedlagt årsmøte referatet 

 Revisjonsberetning er godkjent og vedta� 

 7.Budsje� for perioden 01.11.2024-31.10.2025. 

 Budsje� for 2024-2025 ligger vedlagt årsmøte referat 

 Budsje� er godkjent og vedta� 

 Spørsmål fra årsmøte: 

 Kan budsje� endres �l mer folkelige ord? 

 Programvaren som brukes �l regnskap er standardisert og lar seg ikke endre 
 uten veldig mye ekstra jobb for økonomiansvarlig 

 8. Fastse�else av kon�ngent. 

 Styret foreslår økning med 50 kr �l 1200 kr fra sesong 2025/2026 

 Økning i kon�ngent er godkjent og vedta� 



 9. Valg av styret. 

 På valg: Lars Inge Tordal, Knut Mo, Me�e Rogne 

 Lars Inge Tordal tar gjerne e� år �l med økonomi, foreslås gjenvalgt for denne 
 perioden. 

 Knut Mo og Me�e Rogne foreslås gjenvalgt for en toårs periode. 

 Alle gjenvelges for nevnte perioder. 

 Ikke på valg: Øystein O�o Grov, Kjell Gudmund Svien, Dag Fredrik Bruflot, Jon 
 Rabben Lundby, Børre Øvstetun(varamedlem) 

 10.Informasjon om løypekjøring ved Vang maskin. 

 Kjører med løypemaskin inn �l Tyinholmen 

 Tyinkrysset kjøres det med snøskuter, men dårlige forhold for kjøring 

 Styret kan melde om at det ikke er noen klager fra våre medlemmer, da 
 forholdene er synlige for alle. 

 Spørsmål fra årsmøte: 

 Kan det være aktuelt med trommel for å binde snøen �l bakken �dligere? 

 Terrenget er krevende å behandle på denne måten, trenger mer opparbeidet 
 terreng/underlag. Været gjøre det også vanskelig, da mye av snøen blåser bort 
 før den treffer bakken. 

 Er det mulig å kjøre nedkjøringen «gamlestøga vegen??» mer skånsomt for 
 bruker? 

 Et krevende par�, som er vanskelig å gjøre på noen annen måte,men 
 løypekjørerne skal vurdere om de kan legge inn S-svinger for å redusere farten. 

 Løypelaget har ikke re�gheter �l å gjøre terreng endringer i trase. 



 Kommentar fra årsmøte: 

 Årsmøte roser innsatsen �l løypekjørerne, da kvaliteten på løypekjøringen er 
 meget god. 

 11.Eventuelt. 

 «Brua over Tenla» 

 Ikke noe ny� om muligheter der, lar seg ikke gjennomføre på nåværende 
 �dspunkt. 

 «Kort om brua ved Kila» 

 Krevende prosesser med endring av Kommunedelplan (KDP), for å kunne 
 byggesøke bru. De�e vil bli en egen prosess med kommunen/fylkeskommunen 
 for å få muligheten �l denne brua. Forventer en lengre prosess. 

 Selve konstruksjonen er beregnet �l i overkant av tre hundre tusen kr. 

 «Er det noen plan for bruk av egenkapital?» 

 Vurdert �l terreng inngrep, der det lar seg gjøre (forslag fra styret) 

 Investering i brukonstruksjoner (ønske fra Vang maskin) 

 Vurdering av lager/garasje for utstyr �l innleid hjelp (forslag fra årsmøte) 

 Kjøre flere dager/utvide kontrakt (forslag fra årsmøte) 

 Planlegger skøytetrase (under planlegging av styret) 

 «Planlegges det noen terrengutbedring for å sikre �dligere løyper?» 

 Har ikke �llatelse �l terrenginngrep med grunneiere, fortse�er å jobbe for 
 muligheten for små terrenginngrep, men de�e er en pågående prosess. 

 Er u�ørt terrenginngrep vest for Kila. 



 «Ønske om daglig kjøring av løyper» 

 Styret tar med seg innspillet �l vurdering i neste styremøte. 

 «Mister en løype for sesongen» 

 «Steinurde» faller ut, grunnet manglende avtale med grunneier. 

 Styret jobber med å få en enighet om å få kjøre denne, men usikkert om en får 
 �l de�e. 

 «Samarbeid med Tyin File�ell på reguleringsplan nivå» 

 Godt samarbeid, Tyin File�ell er inne i styret �l TFT for å sikre god 
 kommunikasjon og dialog. Eksempel på de�e er at reguleringsplaner har nå ta� 
 inn planfrie kryss mellom veg og skiløyper. De�e vil være synlig i frem�dige 
 reguleringsplaner på høring. 

 Referent J.R.L 


